
ΕΡΩΤΗΣΗ

Σέρρες, 03/12/2020

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών 

Προς: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Προβλήματα στην ηλεκτρονική υποβολή αιτήματος των Ελαιοπαραγωγών για
οικονομική ενίσχυση στα πλαίσια των μέτρων στήριξης λόγω πανδημίας του
κορωνοϊού» 

Κύριε Υπουργέ , 

Μόλις πρόσφατα παρατηρήσαμε να έχει  ληφθεί  η πολυαναμενόμενη και ορθή απόφαση
ενίσχυσης  κάποιων  κατηγοριών  αγροτο-παραγωγών  στα  πλαίσια  των  μέτρων  στήριξης
λόγω πανδημίας του κορωνοϊού, όσον αφορά στην ελιά καλαμών, στα κηπευτικά Κρήτης,
στην  ανοιξιάτικη  πατάτα  και  στο  πρώιμο  καρπούζι,  που  υποτίθεται  ότι  ξεκίνησε  στις
25/11/2020. Θεωρούν οι αγρότες ότι η προθεσμία των μόλις 10 ημερών (17 – 27 Νοέμβρη)
για την υποβολή της αίτησης στην διαδικτυακή πλατφόρμα του «ΟΠΕΚΕΠΕ», είναι πολύ
σύντομη και θα πρέπει να δοθεί παράταση για την εξυπηρέτηση όλων των δικαιούχων. Ήδη
το  ηλεκτρονικό  σύστημα  λόγω  μεγάλης  επιβάρυνσης  εμφάνισε  δυσλειτουργίες,  με
αποτέλεσμα πολλές αιτήσεις να μην οριστικοποιηθούν.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  μεριμνήσετε  για  τη  διεύρυνση  του  χρονικού  περιθωρίου  δυνατότητας
υποβολής διαδικτυακής  αίτησης για  συμπερίληψη στους  δικαιούχους λήψης  οικονομικής
ενίσχυσης ένεκα των δυσμενών επιπτώσεων στον κύκλο εργασιών από την πανδημία του
κορωνοϊού,  ώστε  να  στηριχθούν  όλοι  οι  ελαιοπαραγωγοί  και  να  μην  αποκλειστεί  κανείς
δικαιούχος από το ηλεκτρονικό σύστημα καταγραφής των ανωτέρω αιτήσεων;
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